
BESTYRELSESMØDE I KIRKEHAVEN 

TIRSDAG 29. august 2017 KL. 10,00-12,00: 

REFERAT 

Tilstede:  Per T., Preben, Birgit, Jens og Leif. 

Afbud fra: Per L. og Bjarne. 

DAGSORDEN: 

 

1. Indkomne forslag fra beboerne. 

Der var indkommet 2 forslag – dog afventer vi indtil kl. 24,00 om der kommer flere. (Der kom ikke 

flere forslag). 

2. Bestyrelsens forslag. 

Bestyrelsen fremsender 5 forslag til behandling. De vedlægges. 

3. YouSee – afstemning – urafstemning. 

Per gennemgik de tilbud han havde fået. Der var fra Brøndbynettet, som mindst ville koste hver 

beboer kr. 3.000. Bokser kunne alle jo tilmelde sig. Og så det vi har i dag KanalPlus. 

Tilbuddet fra YouSee er på 5 år og i den tid er boksen gratis. 

Bestyrelsen var enige om at foreligge på afdelingsmødet at vi overgår til YouSee pr. 1. Januar 

2017. Stemmeseddel vedlægges. 

4. Kælderrum. 

Bestyrelsen foreslår opbevaringsrum til alle i Parkeringskælderen. 

Finansiering af disse rum tages af driftsbudgettet. 

Den økonomiske ramme for disse rum er ca. kr. 195.000 med moms. 

5. Forsikring fælles til toilet og håndvaske. 

Jens og Per L. er i gang med at undersøge vores forsikringsforhold. Her har de opdaget at vi ikke 

er forsikret for vores toiletter og håndvaske. 

Der vil på Afdelingsmødet blive gjort opmærksom på dette. 

Der er flere ting angående forsikringen de kigger nærmere på. 



6. Eventuelt. 

• Varmt vand – føler på – så det tænder automatisk. 

• Stort problem med varmen mange steder, da der er rørt ved det, der laves en plan så der er 

flere fra bestyrelsen der gennemgår alle lejligheder og her får beboerne besked på, at de så 

ikke må røre ved varmen fremover. 

• Under Eventuelt på Afdelingsmødet skal der orienteres om følgende:  

a. Manglende forsikring på toilet og håndværk. 

b. Varmeanlæg. 

c. Filter. 

d. Festudvalg. 

Referat 

Birgit Nielsen 

30.august 2017 


